
 

 

 

                         
REPUBLIKA HRVATSKA 
MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 
               OPĆINA  PRIBISLAVEC     
               Općinsko vijeće 
 
KLASA: 024-01/24-01/03 
URBROJ: 2109-26-01-24-07 
Pribislavec, 21.08.2024. godine 
 

ZAPISNIK 
 

MJESTO I DATUM ODRŽAVANJA:  Općinska vijećnica Općine Pribislavec, 21.08.2024. godine 
 
PRISUTNI: Dina Korent, Vesna Sobočanec, Jasna Rakić, Mladen Ladić, Nikola Lepen, Nikola Bakoš, Ivana 
Lesjak Možek, Zoran Tomašić, Dragutin Prprović 
 
ODSUTNI: Gabrijela Cilar Horvat, Elvis Horvat, Nenad Pintarić, David Oršuš i Mario Oršuš 
 
VANJSKI PRISUTNI: 
Matija Ladić, načelnik Općine Pribislavec 
Ivana Lesjak, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela 
Hrvoje Goričanec, viši referent za opće i upravne poslove 
 
Sjednica je započela u 19:00 sati. 
 
Predsjednica Općinskog vijeća Općine Pribislavec Dina Korent (u daljnjem tekstu: Predsjedavajuća) 
pozdravila je sve prisutne te otvorila 26. sjednicu Općinskog vijeća. 
 
Predsjedavajuća otvara aktualni sat. 
 
Aktualni sat otvoren je u 19:02 sati. 
 
Rasprave nije bilo pa predsjedavajuća zaključuje aktualni sat. 
 
Aktualni sat završio je u 19:02 sati. 
 
Predsjedavajuća predlaže sljedeći Dnevni red: 
 

1. Prihvaćanje Zapisnika sa 25. sjednice Općinskog vijeća Općine Pribislavec održane 
27.05.2024. godine 

2. Donošenje Odluke o dodjeli javnih priznanja Općine Pribislavec za 2024. godinu 
3. Donošenje Odluke o komunalnim djelatnostima na području Općine Pribislavec 
4. Donošenje Odluke o korištenju poslovnih prostora u vlasništvu Općine Pribislavec 
5. Donošenje Odluke o prodaji nekretnina u k.o. Pribislavec 
6. Donošenje Smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite Općine Pribislavec za 

razdoblje od 2024. - 2027. godine 
7. Ostala pitanja 
 

 



 

 

 

Dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 
Ad.1) Prihvaćanje Zapisnika sa 25. sjednice Općinskog vijeća Općine Pribislavec održane 27.05.2024. 
godine 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Zapisnik s 25. sjednice Općinskog vijeća Općine Pribislavec prihvaćen je jednoglasno. 
 
Ad.2) Donošenje Odluke o dodjeli javnih priznanja Općine Pribislavec za 2024. godinu 
 
Općinski načelnik ukratko navodi da se shodno provedenom javnom pozivu, sastalo Povjerenstvo za 
dodjelu javnih priznanja te iznijelo prijedlog koji je uvršten u predloženu Odluku. Također, ukratko 
navodi predložene primatelje javnih priznanja. 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Predsjedavajuća nabraja postignuća ŽOK-a Kaštel Pribislavec, shodno čemu predlaže dodavanje ŽOK-a 
Kaštel Pribislavec za dodjelu zahvalnice za izvanredan uspjeh u području sporta. 
 
Vijećnik Nikola Lepen postavlja pitanje vezano uz obrazloženja i razloge dodjele priznanja 
predloženima. 
 
Općinski načelnik sažeto navodi predlagatelje, obrazloženja te razloge za predlaganje osoba, udruga i 
pravnih osoba uvrštenih u Odluku. 
 
Vijećnik Nikola Lepen navodi da ponovo predlaže da se glasanje ubuduće odvede na način koji 
omogućuje zasebno glasanje, odnosno glasanje po osobi, udruzi i njima predloženim priznanjima. 
 
Predsjedavajuća navodi da se slaže s takvim prijedlogom te da se predloženi način glasovanja može 
sada provesti.  
 
Predsjedavajuća shodno navedenome zaključuje raspravu i daje na glasanje prijedlog dodjele plakete 
Općine Pribislavec Zoranu Juričan, koji je prihvaćen jednoglasno. 
 
Prijedlog dodjele plakete Općine Pribislavec tvrtki IM-COMP d.o.o. je prihvaćen s 7 ZA, 1 PROTIV I 1 
SUZDŽRAN. 
 
Prijedlog dodjele plakete Općine Pribislavec Međimurskoj županiji prihvaćen je jednoglasno. 
 
Prijedlog dodjele plakete Općine Pribislavec Dječjem vrtiću Žibeki Pribislavec prihvaćen je 
jednoglasno. 
 
Prijedlog dodjele plakete Općine Pribislavec Ivani Mihalic Pokopec prihvaćen je s 8 ZA, 0 PROTIV I 1 
SUZDRŽAN. 
 
Prijedlog dodjele plakete Općine Pribislavec Dini Korent prihvaćen je s 8 ZA, 0 PROTIV I 1 SUZDRŽAN. 
 
Prijedlog dodjele zahvalnice Općine Pribislavec Nadi Mihalic prihvaćen je jednoglasno. 
 



 

 

 

Prijedlog dodjele zahvalnice Općine Pribislavec Josipu Mihalkoviću prihvaćen je jednoglasno. 
 
Prijedlog dodjele zahvalnice Općine Pribislavec Vladimiru Braniša prihvaćen je jednoglasno. 
 
Prijedlog dodjele zahvalnice Općine Pribislavec Luciji Lesjak prihvaćen je s 8 ZA, 0 PROTIV I 1 
SUZDRŽAN. 
 
Prijedlog dodjele zahvalnice Općine Pribislavec Luki Mihalic prihvaćen je s 8 ZA, 0 PROTIV I 1 
SUZDRŽAN. 
 
Prijedlog dodjele zahvalnice Općine Pribislavec ŽOK-u Kaštel Pribislavec prihvaćen je jednoglasno. 
 
Ad.3) Donošenje Odluke o komunalnim djelatnostima na području Općine Pribislavec 
 
Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Ivana Lesjak navodi da se predloženom Odlukom utvrđuju 
komunalne djelatnosti koje se obavljaju na području Općine Pribislavec te tko ih na koji način može 
obavljati i ukratko obrazlaže zakonsku osnovu donošenja navedene Odluke te sadržaj iste. 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Odluka o komunalnim djelatnostima na području Općine Pribislavec prihvaćena je jednoglasno. 
 
Ad.4) Donošenje Odluke o korištenju poslovnih prostora u vlasništvu Općine Pribislavec 
 
Općinski načelnik ukratko obrazlaže potrebu donošenja predložene Odluke, odnosno navodi da je ista 
potrebna kako bi se poslovnim prostorima u vlasništvu Općine Pribislavec odredila namjena te kako bi 
se isti, shodno predloženoj Odluci, mogli dati u najam, zakup ili privremeno korištenje. 
 
Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Ivana Lesjak navodi da su u predloženoj Odluci sadržane i 
cijene koje se odnose na poslovne prostore predviđene za najam i privremeno korištenje, dok je udruge 
s područja Općine Pribislavec predviđeno da koriste prostore bez naknade. 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Vijećnik Zoran Tomašić postavlja pitanje vezano uz sjedište udruge Aerokluba Međimurje te njihovo 
korištenje prostora bez naknade. 
 
Vijećnik Dragutin Prprović navodi da navedeno nije sporno, s obzirom da je udruga prijavljena na 
adresi Zrinskih 2  u Pribislavcu te da Općina Pribislavec s Aeroklubom Međimurje ima sklopljen 
odgovarajući ugovor o korištenju. 
 
Vijećnik Nikola Lepen postavlja pitanje koje se odnosi na dvoranu Društvenog doma Pribislavec i 
dvoranu kod Stadiona Petar Peršić te korištenje istih, odnosno mogućnosti da fizička osoba iste iznajmi 
u određenim periodima. Također, postavlja pitanje vezano uz razlog za mogućnost najma po satima 
dvorane kod Stadiona Petar Peršić, no nedostupnosti istog najma za dvoranu Društvenog doma 
Pribislavec. 
 
Općinski načelnik navodi da je dvorana kod Stadiona Petar Peršić predviđena striktno za sportsku 
namjenu dok je dvorana Društvenog doma Pribislavec predviđena za više namjena, odnosno 
predviđena je za provođenje aktivnosti udruga ili aktivnosti pod nečijim nadzorom, kako bi se osigurala 



 

 

 

zaštita navedene dvorane od uništenja uzrokovanih neprikladnim korištenjem iste. Također, navodi da 
je spomenuta dvorana terminski zauzeta za potrebe udruga. 
 
Vijećnik Nikola Lepen navodi da je potrebno najprije navesti termine kada je dvorana slobodna kako 
bi se za iste iskazao interes. Također, mišljenja je da je potrebno uvesti mogućnost satnog najma velike 
dvorane Društvenog doma Pribislavec kako bi se u terminima kada je udruge ne koriste mogla iznajmiti. 
 
Vijećnik Mladen Ladić se ne slaže s navedenim prijedlogom i navodi da se navedeno ne smije omogućiti 
jer će se u protivnom u spomenutoj dvorani igrati grubi sportovi koji će dovesti dvoranu do uništenja 
u periodu od šest mjeseci. Također, navodi da se velika dvorana koristi u kulturne svrhe te da bi se 
uvođenjem predloženog isto onemogućilo. 
 
Vijećnik Nikola Lepen navodi da je tada potrebno odrediti striktno kulturno-edukacijsku svrhu 
navedene dvorane, a dvoranu kod Stadiona Petar Peršić ostaviti striktno za sportske svrhe te 
premjestiti aktivnosti sportskih udruga u istu. Također, za primjer uzima Općinu Mala Subotica koja je 
sličnu dvoranu pretvorila u medijski centar dok je druga dvorana striktno sportske svrhe.  
 
Općinski načelnik navodi da je dvorana Društvenog doma Pribislavec predviđena za održavanje 
kulturnih manifestacija, edukacija, seminara i slično, no da se ista još koristi za provođenje sportskih 
aktivnosti udruga s obzirom da dvorana kod Stadiona Petar Peršić ne zadovoljava kapacitete sadašnjih 
potreba. 
 
Daljnje rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Odluka o korištenju poslovnih prostora u vlasništvu Općine Pribislavec prihvaćena je jednoglasno. 
 
Ad.5) Donošenje Odluke o prodaji nekretnina u k.o. Pribislavec 
 
Općinski načelnik ukratko navodi postupke koji su prethodno bili poduzeti kako bi se mogla predložiti 
navedena Odluka, a zatim ukratko navodi da je u predloženoj Odluci sadržana naslijeđena ošasna 
imovina, u kojoj Općina ima različite udjele vlasništa, koja samo predstavlja nepotreban trošak Općini, 
shodno čemu predlaže donošenje Odluke u predloženom obliku kako bi se time pokrenuo postupak 
prodaje naslijeđenih nekretnina. 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Vijećnik Nikola Bakoš postavlja pitanje vezano uz postojeća dugovanja na navedenim nekretninama te 
njihovo postojanje nakon prodaje. 
 
Viši referent za opće i upravne poslove Hrvoje Goričanec navodi da Općina odgovara do visine 
naslijeđene imovine, odnosno do iznosa za koji je nekretnina prodana. Također, ukoliko iznos dugovanja 
prelazi iznos za koji je nekretnina prodana, kupac se ne smatra daljnjim dužnikom, odnosno dugovanja 
na predmetnoj nekretnini se brišu. 
 
Vijećnik Nikola Lepen postavlja pitanje koje se odnosi na situaciju u kojoj nitko ne dostavi ponudu za 
određenu nekretninu te mogućnosti tadašnjeg smanjenja minimalnog ponudbenog iznosa. 
 
Općinski načelnik navodi da se minimalni ponudbeni iznos u tom slučaju može, ali i ne mora smanjiti. 
 
Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Ivana Lesjak ukratko upoznaje vijećnike sa svim procesima i 
problemima koji su prethodili donošenju predložene Odluke te s odabranim načinom prikupljanja 
ponuda i cjelokupnim postupkom prodaje. 



 

 

 

 

Daljnje rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Odluka o prodaji nekretnina u k.o. Pribislavec prihvaćena je jednoglasno. 
 
Ad.6) Donošenje Smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite Općine Pribislavec za 
razdoblje od 2024. - 2027. godine 
 
Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Ivana Lesjak ukratko navodi zakonsku osnovu koja propisuje 
obvezu donošenja navedenih Smjernica te navodi da za Općinu Pribislavec predložene Smjernice 
izrađuje tvrtka Defensor iz Varaždina. 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Smjernice za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite Općine Pribislavec za razdoblje od 2024. - 
2027. godine prihvaćene su jednoglasno. 
 
Ad.7) Ostala pitanja 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Vijećnica Jasna Rakić prezentira vijećnicima planirani program Dana Općine Pribislavec za 2024. 
godinu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Sjednica je završena u 20:10 sati. 
 
Zapisničar:                              Predsjednica Općinskog vijeća Općine Pribislavec 
Hrvoje Goričanec               doc.dr.sc. Dina Korent 


